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Concursul de directori ºi directori adjuncþi
de ºcoli a fost anulat pentru acest an, potrivit
Edupedu.ro. Deja inspectoratele au scos la
“concurs de detaºãri” toate posturile de direc-
tori de ºcoli ºi grãdiniþe ºi de directori adjuncþi,
iar probele constau în evaluarea unui dosar pe
care candidaþii trebuie sã îl depunã la ISJ pânã
pe 13 august ºi a unui interviu. Legea 55/2020,
cea care blocase în primã instanþã toate anga-
jãrile din învãþãmânt, nu permite angajarea
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„Un primar are nevoie de viziune,
altfel banii comunitãþii sunt irosiþi“

directorilor pentru cã se pot angaja doar per-
soane pe “posturile de predare vacante din uni-
tãþile de învãþãmânt preuniversitar”. Inspec-
toratele ºcolare judeþene au publicat anunþuri
cu toate posturile de director ºi director ad-
junct care devin vacante de la 1 septembrie
2020. Este vorba despre directorii care au sus-
þinut examenul pentru aceste posturi în anul
2016 ºi al cãror mandate de 4 ani au expirat.
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MIRCEA CANÞÃR
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A fost suficient ca premierul Ludo-
vic Orban sã afirme luni 10 august a.c.
cã „pandemia e pe cale sã fie învin-
sã” ºi au început imediat comentariile
de tot felul, unele mai nãstruºnice de-
cât altele. Nu ne situãm între suporte-
rii premierului, dar afirmaþia sa poate
fi privitã, ºi chiar analizatã, într-o cheie
raþionalã, derobatã de orice iz politic.
Stoparea creºterii numãrului de infec-
þii, este o veste aºteptatã ºi doritã, ºi
raportatã la sãptãmânile precedente su-
gereazã o limitare clarã a rãspândirii
virusului. Ceea ce într-o logicã ime-
diatã ar permite ºi o derulare normalã
a activitãþii economice, începerea anu-
lui ºcolar –cu certitudine- la 14 sep-
tembrie a.c. cum a anunþat preºedin-
tele Klaus Iohannis ºi chiar organiza-
rea alegerilor locale la 27 septembrie
a.c., cum s-a stabilit. Ne împãcãm
anevoios cu rigorile sanitare, vedem
asta cu ochiul liber, ºi nu mai trebuie
demonstrat. Ne-am pierdut într-un fel
rãbdarea, ceea ce poate este firesc.
Ocultãm însã, cu desãvârºire cã nu
suntem singura þarã, de pe continent,
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Deputat Ion Cupã, pre-
ºedintele PMP Dolj:

”PMP nu a fãcut ºi nu
va face  blat  cu PSD.  Nu
PMP,  c i  USR a  sus þ inu t
v a l i d a r e a  c a n d i d a t u l u i
PSD la primãria Iºalniþa în
pof ida  fap tu lu i  cãaces ta
este incompatibil”

PMP atrage atenþia unor
formaþiuni politice cu pre-

tenþii de dreapta,  cum este
USR sã renunþe la dublul lim-
baj în materie de PSD.

Deºi toatã ziua trâmbiþea-
zã antiPSD,anticorupþie ºi
pro integritate, USR la Dolj
preferã aranjamente pesub
masã cu PSD în locul unui
parteneriat pe dreapta în fa-
voarea unei alternative care
sãînlocuiascã PSD de la con-
ducerea treburilor publice.

PMP considerã cã legile cu
incidenþã la alegeriºi decizii-
le de incompatibilitate / con-
flict de interese rãmase de-
finitive prin hotãrârile jude-
cãtoreºti  ale ICCJ trebuie
respectate.

În acest sens toþi cei ºase
cand ida þ i  a i  PSD pen t ru
funcþiile de primari ai locali-
tãþilor Goieºti, Pieleºti, Drã-
goteº t i ,  Iºa lni þa ,  Sãlcuþa ,
Poiana Mare care au inter-
dicþie de a candida în aceste
alegeri trebuie sã se supunã
rigorilor legii.

Atragem atenþia PSD sã re-
nunþe la tentaþia de a mai pro-
pune candidaþi aflaþi în con-
flict cu prevederile legale.

PMP cere instituþiilor abi-
litate sã se sesizeze cu pri-
vire la aceste candidaturi ile-
gale ºi imorale ºi sã proce-
deze în consecinþã.

BIROUL DE PRESÃ
PMP DOLJ

PMP DOLJ: USR,
FRATE CU ...PSD!?

în care rigorile sanitare se menþin in-
stituite, avem o lege a carantinãrii, fi-
indcã ºi la „alþii” situaþia este chiar ne-
liniºtitoare. Cotidianul belgian „Le
Soir”, în numãrul sãu de ieri, anunþa
„o creºtere semnificativã la Bruxelles,
Liege ºi Hainaut”. În intervalul 1-7
august a.c. numãrul de cazuri înregis-
trate, în medie în fiecare zi, în Belgia,
a crescut cu 11%, în raport cu prece-
dentele 7 zile. Creºterea a fost de 16%
luni ºi 19% duminicã. În ultimele 7 zile
s-au înregistrat 35,8 noi cazuri la suta
de mii de locuitori, faþã de 32,3 la suta
de mii de locuitori, în precedentele 7
zile. Belgia contabilizeazã 74.620 in-
fecþii de Covid-19 de la debutul epide-
miei ºi recenzeazã 9.879 decese. În
Franþa ca sã luãm alt exemplu doar în
patru mari oraºe –Lyon, Strasbourg,
nantes ºi Bordeaux- nu este instituitã
obligaþia purtãrii mãºtii în locurile aglo-
merate. Odatã cu pandemia mãºtile au
devenit un produs de primã necesitate
ºi preþul lor, de 10 ori mai mare, decât
anterior, intrigã populaþia. Nimeni în
Europa nu e scutit de neliniºtea gene-

ratã de pandemie, care a afectat toate
economiile. O ºtire de ultim moment
vine de la Moscova: Rusia ar fi des-
coperit vaccinul contra coronavirus,
dupã cum a anunþat ieri preºedintele
Vladimir Putin, în cursul unei reuniuni
guvernamentale, asigurând cã acesta
sigurã o „imunitate durabilã”. Pre-
ºedintele rus a mai precizat cã vacci-
nul a trecut cu succes integritatea tes-
telor necesare ºi cã una dintre ficele
sale sa fost deja vaccinatã. La sfârºi-
tul lunii iulie, voluntarii imunizaþi au
fost externaþi din spital, dupã ce au
primit vaccinul ºi au fot þinuþi, timp
de o lunã sub observaþie. Vaccinul con-
tra coronavirus obþinut de cercetãtorii
ruºi a fost botezat „Sputnik V”, cu
referire la satelitul sovietic trimis pe
orbita spaþialã. Peste un miliard de doze
au fost precomandate de 20 de þãri din
lume ºi faza a treia a încercãrilor în-
cepe astãzi. Ministrul rus al Sãnãtãþii,
Mikhail Murashko, a spus cã vaccinul
va fi produs de Institutul „Gamalei” de
epidemiologie ºi microbiologie, în par-
teneriat cu companiile R-Pharm, Binno

Pharm, Generium. Intrã în circulaþie
la 1 ianuarie anul viitor, potrivit regis-
trului naþional de medicinã al ministe-
rului Sãnãtãþii. Asociaþia organizaþiilor
de cercetãri clinice, care reuneºte an-
teprize farmacologice ruse, a emis ieri
rezerve faþã de acest vaccin, indicând
faptul cã nu a fãcut obiectul unor tes-
te suficiente. Chiar dacã problema
întâietãþii în producþia de vaccinuri
este importantã, din punct de vedere
al imaginii, ºtirea a fost preluatã de
toatã media europeanã. În fine, sã mai
consemnãm ºi faptul cã potrivit Ra-
portului special privind gestionarea re-
surselor publice, în perioada stãrii de
urgenþã, întocmit de Curtea de Con-
turi, cheltuielile fãcute pentru com-
baterea pandemiei de actualul guvern,
pânã la 30 iunie a.c. de la bugetul de
stat, bugetele locale ºi bugetul asigu-
rãrilor de ºomaj se ridicã la 5 miliar-
de lei. Oricât ne-ar displace recoman-
dãrile sanitare de care luãm cunoºtin-
þã, nu putem face altceva decât sã þi-
nem cont de ele. Adicã sã ne confor-
mãm rigorilor sanitare.
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Reporter: Ce v-a determinat
sã candidaþi la funcþia de pri-
mar al comunei Bucovãþ?

Dorin Pascu:  Am fost deza-
mãgit de actualul primar ºi „per-
formanþele“ administraþiei pe
care o conduce. O perioadã am
sperat cã lucrurile vor merge în
direcþia bunã, dar realitatea ne-a
dovedit cã, din nefericire pentru
comunitatea noastrã, primarul în
funcþie a irosit 4 ani de ºanse ºi
oportunitãþi. Mai grav este fap-
tul cã vorbim despre oportuni-
tãþi pe care le-am ratat încetinind
dezvoltarea comunei noastre. Ca
sã înþelegeþi mai bine cum stau
lucrurile, gândiþi-vã cã, în actua-
lul mandat, administraþia condu-
sã de Marius Cristian Tuþã nu a
derulat niciun proiect cu fonduri
europene! Poate pãrea greu de
crezut acest lucru, dar acesta
este bilanþul cu care se va pre-
zenta în faþa cetãþenilor la final
de mandat: zero lei atraºi din ba-
nii Uniunii! Ca un detaliu, singu-
ra instituþie care a atras bani eu-
ropeni este ªcoala Gimnazialã
Bucovãþ, care deruleazã un pro-
iect în valoare de jumãtate de
milion de euro.

Reporter: Chiar niciun pro-
iect cu finanþare europeanã?

Dorin Pascu: Nici mãcar
unul. Au fost câteva investiþii în
cei patru ani, dar banii au venit
de la Guvern, prin diverse pro-
grame, ori de la Consiliul Jude-
þean Dolj, nu în urma unor pro-
iecte cu finanþare europeanã. Iar
singura „performanþã“ a actua-
lului primar este cã a asfaltat,
în patru ani ºi cu bani de la bu-
get, 6-7 kilometri de drumuri.
Privit la suprafaþã, acest lucru
ar fi de lãudat, dar lucrurile se
schimbã când descoperi cã noi
nu avem reþea de canalizare ºi
nici reþea de apã peste tot. De
fapt, am pus cãruþa înaintea
boilor. Pentru cã logic ar fi fost
sã realizezi întâi reþelele de apã
ºi canalizare, iar apoi, normal,
torni asfalt. Asta înseamnã sã ai
viziune ºi sã lucrezi eficient. El
a dovedit cã nu are.

Reporter: Ce înþelegeþi când
spuneþi cã un primar are nevoie
de viziune?

Dorin Pascu: Fãrã viziune
este aproape imposibil sã dezvolþi
o localitate. Trebuie sã ºtii ce
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Este tânãr, cunoaºte problemele comuni-
tãþii sale ºi, mai presus de toate, înþelege ºi
care sunt paºii necesari pentru rezolvarea
lor. Îl cheamã Dorin Pascu, consilier local ºi
director al ºcolii din localitate, ºi este candi-
datul PSD pentru funcþia de primar al co-
munei Bucovãþ. Spune cã a ales sã intre în

vrei, de ce alegi sã bagi bani într-
un anumit proiect, cum se va lega
acel proiect cu alte investiþii. În
caz contrar, arunci niºte bani pe
fereastrã, în condiþiile în care
bugetul ºi aºa nu este nu este
unul mare, în proiecte care nu
îþi aduc plus valoare, nu reuºesc
sã stimuleze o dezvoltare a eco-
nomiei locale. Mai pe româneº-
te, degeaba vopseºti pereþii inte-
riori ai casei dacã tu nu ai aco-
periº ºi îþi plouã înãuntru. Tre-
buie sã ai o logicã în ceea ce
faci, sã ai un plan, altfel faci lu-
crurile degeaba.

„Investiþiile trebuie sã gene-
reze alte investiþii“

Reporter: Care sunt priori-
tãþile dvs. pentru Bucovãþ?

Dorin Pascu: Prioritãþile mele
sunt simple: reþele de apã ºi ca-
nalizare în toatã comuna, alimen-
tare cu gaze ºi modernizarea dru-
murilor. Pentru cã fãrã ele nu poþi
sã ai pretenþii sã atragi investi-
tori care sã creeze locuri de mun-
cã ºi sã genereze venituri la bu-
get. Pentru cã, în definitiv, acesta
trebuie sã fie scopul nostru: sã
oferim cetãþenilor condiþii de trai
adecvate secolului în care trãim
ºi sã generãm un context eco-
nomic favorabil care sã le per-
mitã gãsirea unui loc de muncã.
Abia atunci vei putea vorbi de-
spre dezvoltarea comunitãþii. Dar
dacã tu nu ai canalizare, reþeaua
de apã nu acoperã întreaga loca-
litate ºi, oricum, apa nu este po-
tabilã ºi nici suficientã, nu ai
gaze, cum sã vinã cineva sã in-
vesteascã? Fãrã investiþii nu se
creazã locuri de muncã, iar ce-
tãþenii fie pleacã, fie au dificul-
tãþi sã-ºi achite obligaþiile. ªi eu
nu am vãzut vreo localitate bo-
gatã cu oameni sãraci. Toate lu-
crurile sunt legate ºi depinde
doar de noi în ce direcþie vom
alege sã mergem.

Reporter: Spuneþi cã Buco-
vãþul are probleme în alimenta-
rea cu apã. Cum este posibil acest
lucru când Jiul trece, practic,
prin localitate?

Dorin Pascu: Poate pãrea
ºocant cã o localitate aflatã pe
malul Jiului are probleme în asi-
gurarea necesarului de apã pen-
tru comunitate, dar acest lucru
se întâmplã la Bucovãþ. Dincolo
de faptul cã, aºa cum am spus,
este nepotabilã, dar nu este nici

suficientã! Asta este realitatea,
oricât de greu de explicat ar fi
ea. Iar acest lucru denotã o lipsã
acutã de implicare a actualei ad-
ministraþii, care nu a fãcut nici-
un efort în aceastã direcþie. Cum
sã mai vorbim noi despre pro-
iecte care sã punã în valoare Jiul
- falezã, zone de agrement - când
noi nu suntem capabili sã folo-
sim apa care curge pe lângã noi?!

Eu unul m-am implicat deja ºi
o sã fac toate demersurile nece-
sare pentru ca Bucovãþul sã be-
neficieze din plin de masterpla-
nul de apã al judeþului, iar locui-
torii noºtri sã aibã la robinete apã
de Isvarna.

Reporter: Dincolo de inves-
tiþiile menþionate, pe care le con-
sideraþi prioritare, unde ar tre-
bui intervenit pentru ca Buco-
vãþul sã se ridice la nivelul al-
tor localitãþi din jurul Craiovei,
cum sunt Podari ori Cârcea?

Dorin Pascu: Sunt multe lu-
cruri care trebuie ºi pot fi fãcu-
te. Eu cred cã Bucovãþul este o
localitate cu un potenþial uriaº,
dar care, pânã acum, nu a fost
exploatat. Dincolo de faptul cã
suntem aproape legaþi de oraº ºi
suntem la mai puþin de 10 minu-
te de centrul Craiovei, avem Jiul,
avem o zonã deluroasã împãdu-
ritã recunoscutã pentru calitatea
aerului, avem peisaje senzaþionale
ºi o priveliºte grozavã. Toate
aceste avantaje ar trebui exploa-
tate prin investiþii inteligente care
sã creeze locuri de muncã ºi care
sã genereze încasãri la bugetul
localitãþii. Spre exemplu, eu am
în plan înfiinþarea unei societãþi
locale de transport care sã asi-
gure cetãþenilor posibilitãþi de
deplasare în toate cele cinci sate
ale comune, precum ºi legãtura
cu Craiova, asiguratã acum de
cãtre Regia Autonomã de Trans-
port. ªi de firme private. Este
vital ca oamenii din comunã sã
se poatã deplasa rapid ºi în sigu-
ranþã ºi la preþuri accesibile. Tot-
odatã, doresc amenajarea unei
pieþe unde producãtorii locali sã
poatã sã-ºi comercializeze pro-
dusele, cum ar fi brânza de bi-
voliþã, produsã la Palilula. Avem
o comunã cu oameni gospodari
care trebuie ajutaþi ºi sprijiniþi.

Educaþie ºi sport într-un me-
diu sãnãtos

Reporter: Sunteþi directorul
ªcolii Gimnaziale Bucovãþ. Ce
ne puteþi spune despre condiþiile
de învãþãmânt din localitate?

Dorin Pascu: Din pãcate,
timp de patru ani, Primãria Bu-
covãþ nu a alocat suficiente fon-
duri care sã creeze condiþii opti-
me pentru copiii comunitãþii
noastre. Avem nevoie de investi-
þii în ºcoli. Din pãcate, viziunea
primarului Tuþã este diferitã. El
nu vrea o dezvoltare a infras-
tructurii de educaþie, ci o
restrângere a sa. Mai exact, îºi
doreºte comasarea celor trei ºcoli
existente, cea din Bucovãþ, Pali-
lula ºi Sãrbãtoarea, ºi pãstrarea
doar a ºcolii din Bucovãþ. Con-
sider cã acest lucru va crea un
disconfort pentru elevi ºi pãrinþi
ºi reprezintã o direcþie total gre-
ºitã deoarece avem nevoie de
ºcoli, mai ales dacã vrem sã vor-
bim despre o dezvoltare a comu-
nei pe termen lung, despre atra-
gerea unor familii tinere care sã
se stabileascã aici. Nu poþi sã
atragi familii tinere dacã nu le
oferi acces facil la infrastructu-
ra educaþionalã, respectiv grãdi-
niþe ºi ºcoli. Nu mai vorbim de-
spre faptul cã s-ar aglomera ex-
cesiv ºcoala din Bucovãþ, care,
aºa cum spuneam, are nevoie de
investiþii consistente.

Reporter: În special în ulti-
mii ani, educaþia a fost legatã tot
mai mult de sport ºi mediu. Cum
priviþi aceste douã domenii?

Dorin Pascu: Aºa este. Lu-
crurile sunt legate ºi se influen-

þeazã unele pe altele. Astfel cã mã
reîntorc la idea mea cu necesita-
tea realizãrii reþelei de gaze. Din-
colo de beneficiile economice
care pot veni prin atragerea de
investiþii, am rezolva ºi o proble-
mã de mediu. Pentru cã, în pre-
zent, neavând alternativã pentru
încãlzirea caselor, oamenii din
comunã folosesc lemne. Iar ra-
cordarea la gaze ar aduce un
confort sporit locuitorilor comu-
neitotodatã îmi doresc o locali-
tate înconjuratã de cât mai mul-
te pãduri, cu un aer curat ºi unde
oamenii, nu doar cei din comu-
nã, sã vinã pentru plimbãri, pic-
nic ori, aºa cum se întâmplã deja,
trasee pe bicicletã. De aceea o
sã fac demersuri pentru reîmpã-
durirea zonelor din jurul localitã-
þii care sã transforme Bucovãþul
într-un adevãrat plãmân verde al
acestei pãrþi a judeþului ºi de care
sã beneficieze nu doar locuitorii
comunei, ci ºi cei ai Craiovei în-
vecinate. În ceea ce priveºte
sportul ºi în special fotbalul, mã
voi implica în crearea condiþiilor
optime de dezvoltare  pe termen
lung a acestui fenomen îndrãgit
de tinerii talentaþi din comunita-
tea noastrã, inclusiv formarea de
grupe de juniori din rândul gene-
raþiei tinere, fãrã perceperea vre-
unei taxe din partea pãrinþilor.

         În afarã de aceste pro-
iecte pe care le voi implementa,
voi încuraja participarea activã a
cetãþenilor în conturarea altor
proiecte pe care le considerã ne-
cesare. Vocea cetãþenilor trebu-
ie ascultatã!

aceastã bãtãlie pentru cã îºi doreºte sã ducã
localitatea pe drumul cãtre o dezvoltare sus-
tenabilã, capabilã sã ofere condiþii de trai
de calitate cetãþenilor. Viseazã la un Buco-
vãþ modern, capabil sã atragã investiþii, ºi
care sã punã în valoare poziþia geograficã ºi
resursele cu care a fost înzestrat.
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Banca Europeanã de Inves-
tiþii investeºte 30 de milioane de
euro pentru a sprijini strategia
de inovare a EryDel. Obiecti-
vul acestei companii italiene de
biotehnologie este dezvoltarea
ºi comercializarea de terapii de-
rivate din tehnologia sa care uti-
lizeazã globule roºii pentru tra-
tarea bolilor rare.

Cel mai avansat produs al
EryDel, în prezent în curs de
dezvoltare, urmãreºte sã trate-

Dupã deschiderea oficialã a
simpozionului „Drumuri Brâncu-
ºiene”, primarul Craiovei, Mihail
Genoiu, a fost provocat, de re-
prezentanþii mass – media, sã
prezinte situaþia existentã, la ora
actualã, la nivelul municipiului. A
rãspuns cu promptitudine la so-
licitare, iar subiectul „fierbinte”
a fost cel care þine de începutul
anului ºcolar preuniversitar 2020
– 2021. „Suntem pregãtiþi pen-
tru începutul anului ºcolar. Pe de
o parte sunt în derulare lucrãri
de întreþinere, pe de altã parte
sunt reparaþii, reabilitãri. În ceea
ce priveºte condiþiile impuse de
COVID – 19, sunt alocaþi bani
pentru achiziþia de tablete,
500.000 de lei, pentru copiii din
familii defavorizate, dar, în acest
sens, situaþia este mult mai am-
plã. Am fãcut o adresã cãtre In-
spectoratul ªcolar Judeþean Dolj,
de acolo urmând sã primim rãs-
punsul în ceea ce priveºte mo-
dalitatea de achiziþie ºi cum poa-
te fi fãcutã plata. Faþã de cele trei
scenarii propuse pentru începe-
rea anului ºcolar, este responsa-
bilitatea instituþiilor de învãþã-
mânt, a ISJ Dolj ºi a Comitetului

Strategia de inovare a EryDel: 30 milioane de euro
ze „Ataxia-telangiectazia”, o
boalã neurodegenerativã rarã
care provoacã un handicap grav
la copii. Finanþarea este asigu-
ratã prin Fondul european pen-
tru investiþii strategice, pilonul
principal al Planului de investi-
þii pentru Europa.

Comisarul pentru afaceri
economice, Paolo Gentiloni, a
declarat: „Planul de investiþii
pentru Europa are un istoric
foarte bun în ceea ce priveºte

identificarea ºi sprijinirea între-
prinderilor inovatoare din do-
meniul tehnologiilor.

Datoritã faptului cã finanþãm
compania EryDel din Italia ºi
tehnologiile sale de ultimã ge-
neraþie în domeniul globulelor
roºii, vom contribui la extinde-
rea limitelor în ceea ce priveº-
te tratamentul bolilor rare în
beneficiul pacienþilor din Euro-
pa ºi din lume.”

MARGA BULUGEAN

Mihail Genoiu, primarul Craiovei: „Ne dorim sã fim în primeleMihail Genoiu, primarul Craiovei: „Ne dorim sã fim în primeleMihail Genoiu, primarul Craiovei: „Ne dorim sã fim în primeleMihail Genoiu, primarul Craiovei: „Ne dorim sã fim în primeleMihail Genoiu, primarul Craiovei: „Ne dorim sã fim în primele
trei oraºe din þarã, la accesarea fondurilor europene”trei oraºe din þarã, la accesarea fondurilor europene”trei oraºe din þarã, la accesarea fondurilor europene”trei oraºe din þarã, la accesarea fondurilor europene”trei oraºe din þarã, la accesarea fondurilor europene”

Primarul Craiovei, Mihail Genoiu, a vorbit, în
urmã cu douã zile, în faþa reprezentanþilor mass -
media, despre proiectele aflate în derulare la
nivelul municipiului ºi despre cele care îºi
aºteaptã debutul. Punctul principal a fost cel al
deschiderii noului an de învãþãmânt preuniversi-
tar, cu tot ceea ce presupune aceasta. S-au dat
asigurãri cã totul va fi bine ºi nu vor exista difi-
cultãþi majore în derularea activitãþilor.

Judeþean pentru Situaþii de Ur-
genþã Dolj felul în care se vor
derula activitãþile ”, a precizat
Mihail Genoiu. Referitor la spa-
þiile destinate pentru derularea
procesului de învãþãmânt, în vi-
itorul an ºcolar, prin mãsurile
impuse de situaþia pandemiei,
primarul Craiovei a menþionat:
„Avem douã solicitãri majore, de
la ªcoala „Gheorghe Þiþeica” ºi
ªcoala „Mircea Eliade”, ambele
din Craiova, unde s-a cerut su-
plimentarea spaþiilor pentru cinci
clase, la „Eliade”, ºi trei la Þiþei-
ca. La aceste douã unitãþi de în-
vãþãmânt sunt proiecte europe-
ne pentru dezvoltare, la „Eliade”
pentru o salã de sport ºi alte ac-
cesorii, iar la „Þiþeica” pentru o
salã de sport. ªcoala din cartie-
rul „Popoveni” a fost reabilitatã
în întregime, s-a ridicat ºi o grã-
diniþã, în foarte scurt timp ur-
mând sã fie fãcutã inaugurarea”.

Pe lângã proiectele actuale,
se lucreazã ºi la cele din

2021 - 2027
Un alt punct de interes a fost

cel al proiectelor, unele aflate în

derulare, altele în faza premergã-
toare începerii lor, iar asfaltarea
strãzilor este unul dintre cele care
îi intereseazã pe toþi craiovenii.
„Se lucreazã pe partea de asfalta-
re, la reparaþii ºi la întreþinere. În
pachetul pentru acest an, au fost
prevãzute 35 de strãzi, 11 dintre
ele fiind finalizate, alte nouã în
stadii avansate de execuþie. Am
dat drumul ºi la alte 16 strãzi, spe-
rînd sã avem, la finalul lui 2020,
51 de artere prinse în lucru, chiar
dacã cele 16 nu vor fi finalizate.
De asemenea, sunt cuprinse în-

tre 35 – 40 de strãzi prinse în pro-
gramul derulat de Compania de
Apã Oltenia, pentru introducerea
canalizãrii. Sãptãmâna aceasta,
vor începe lucrãrile pe mai multe
strãzi din „Bariera Vâlcii”, acolo
fiind un plan complex de dezvol-
tare”, a mai spus Mihail Genoiu.
Primãria Craiova a atrsa fonduri
de peste 160 de milioane de euro,
prin finanþarea europeanã a mai
multor proiecte, dar lucrurile nu
se opresc aici, dupã cum a mai
afirmat primarul Craiovei: „Pe lân-
gã proiectele aflate în desfãºura-

re, se lucreazã, în paralel, ºi pen-
tru altele, cuprinse în exerciþiul
financiar 2021 – 2027, fiind în
negocieri, chiar zilele acestea ur-
mând sã avem întâlniri cu rebre-
zentanþi ai Bãncii Mondiale ºi ai
Uniunii Europene, pentru derula-
rea unor proiecte de dezvoltare.
Am fost selectaþi pentru acest
studiu de dezvoltare, unul care
þine de relansarea economicã a
României, ºi vrem sã fim între
primele trei oraºe din þarã care
vor accesa aceste fonduri”.

CRISTI PÃTRU
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ANUNÞ PREALABIL PRIVIND AFIªA-
REA PUBLICÃ A DOCUMENTELOR TEHNI-
CE ALE CADASTRULUI. Unitatea adminis-
trativ-teritorialã DÃBULENI, din judeþul
DOLJ, anunþã publicarea documentelor
tehnice ale cadastrului pentru sectorul
cadastral nr. 70, începând cu data de
18.08.2020, pe o perioadã de 60 de zile, la
sediul Primãriei Oraºului Dãbuleni, con-
form art. 14 alin. (1) ºi (2) din Legea cadas-
trului ºi a publicitãþii imobiliare nr. 7/1996,
republicatã, cu modificãrile ºi completãri-
le ulterioare. Cererile de rectificare ale do-
cumentelor tehnice vor putea fi depuse la
sediul Primãriei ºi pe site-ul Agenþiei Naþi-
onale de Cadastru ºi Publicitate Imobilia-
rã. Cererile de rectificare depuse prin alte
mijloace de comunicare decât cele menþi-
onate mai sus, nu vor fi luate în conside-
rare. PRIMAR BAJENARU AUREL

ANUNÞ! S.C. LA BUTOIUL CU ZAIBAR
S.R.L. REPREZENTATÃ DE GHEORGHE
CÃTÃLIN ALEXANDRU, anunþã publicul in-
teresat asupra depunerii solicitãrii de emi-
tere a acordului de mediu pentru proiec-
tul “Construire locuinþe colective S+P+6E
cu parcare la subsol ºi spaþii comerciale
la parter”, propus a fi amplasat în jud. Dolj,
Mun. Craiova, str. Mareºal Averescu, nr.
17A. Informaþiile privind proiectul propus
pot fi consultate la sediul Agenþiei pentru
Protecþia Mediului Dolj, Craiova, str. Petru
Rareº nr.1, jud. Dolj, adresã de internet
http://apmdj.anpm.ro ºi la sediul S.C. LA
BUTOIUL CU ZAIBAR S.R.L. REPREZEN-
TATÃ DE GHEORGHE CÃTÃLIN ALEXAN-
DRU (Bd. Carol I, nr. 60, Mun. Craiova, jud.
Dolj) în zilele de luni-joi, între orele 8,00-
16,30 ºi vineri între orele 8,00-14,00. Ob-
servaþiile publicului se primesc zilnic la
sediul A.P.M. Dolj, Craiova, str. Petru
Rareº, nr. 1, jud. Dolj, fax: 0251/419035,
e-mail: office@apmdj.anpm.ro.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Vând/schimb 2 camere
mari, baie, bucãtãrie cu
apartament parter/etaj 1.
35.300 euro. Telefon:
0772/134.197.
Vând (schimb) aparta-
ment Craiova ºi casã Ple-
niþa cu apartament 4 ca-
mere Craiova central, et.
1 + diferenþa. Telefon:
0351/802.305.

Vand/schimb 2 camere,
bucatarie, baie, boxa cu
garsoniera decoman-
data pret 35.500, tele-
fon: 0761/355.107.
Vand apartament cu 2
camere decomandate.
Telefon: 0766/348.398.
Vând/schimb 2 camere
mari, bucãtãrie, hol,
baie, boxã, apã, gaze,
curent cu garsoniera
decomandatã. Telefon:
0772/134.197.

CASE
Vând casã veche, Craio-
viþa. Telefon: 0729/
960.795.
Vând casã utilatã, mobila-
tã, oraº Segarcea, str. Eroi-
lor. 40.000 euro. Tel. 0744/
968.675.
Vând casã cu teren 2000
mp, 3 camere cu baie ºi
hol construite in 2013. Str.
Carierei, nr. 7, comuna
Cerãt, Dolj. 22.000 euro.
Telefon: 0730/890.280.
Vând casã frumoasã în co-
muna Vîrtop, judeþul Dolj.
Telefon: 0745/602.001.
Vând (schimb) casã locui-
bilã comuna Periºor, ca-
dastru, anexe, apã curen-
tã, canalizare la poartã, te-
ren 4500 mp, livadã cu
pruni, vie. Telefon: 0765/
291.623.
Proprietar, vând casã
nouã, BORDEI. Telefon:
0752/641.487.
Vând casã Cioroiaºi + ane-
xe, teren 3000 mp. Tele-
fon: 0765/152.614.

CUMPÃRÃRI
Cumpãr apartament 3 ca-
mere, centru. Telefon
0729/960.795.
Cumpar garsoniera, bloc
nou, zona semicentrala,
etaj 1 sau 2, Craiova. Pana
atunci, inchiriez garsonie-
ra goala pentru depozita-
re carti si haine. Telefon:
0723/013.004.

TERENURI
Vând teren intravilan –
Cârcea la stradã – 4.000
mp – 10 euro negociabil.
Telefon: 0766/503.967.
Vand 1200 mp - teren in-
travilan cu fundatia casei
turnata, 5000 euro in Dra-
ganesti - Olt. Telefon: 0724/
339.319.
Vând în Bãile Govora 400
mp ºi 1500 mp; asfalt lân-
gã pãdure, utilitãþile instala-
te. Telefon: 0744/563.640,
0770/66.1438.
Vând loc pentru casã la 10
km Craiova (ºi alte con-
strucþii diverse). Telefon:
0727/884.205.
Vând teren intravilan SC
Avioane Sa Craiova, su-
prafaþã 1,25 Ha. Telefon:
0769/456.241.
Vând teren (locuri de
casã), Podari. Telefon:
0722/943.220.

Vând teren 2000 mp (lo-
curi de casã intravilan cu
toate utilitãþile apã, ca-
nal, electricitate, gaze)
Cârcea - situat în faþa vi-
lelor de la ieºirea din Co-
muna Cârcea pe dreap-
ta spre Craiova. Telefon:
0720/231.610.
Vând 2 terenuri langa
FABRICA DE TERMO-
PANE ,,Q FORT” – GARA
PIELESTI pt. investitii
5000 m. Pret negociabil.
Telefon: 0752/641.487.
Vând loc de casã 500
mp, intravilan Criva, as-
falt, pomi fructiferi, posi-
bilitate apã curentã. Te-
lefon: 0745/043.152.
Vând, inchiriez, schimb
teren, Calea Bucuresti,
km 10, 1000 m-2000 m,
deschidere 35 m, dupa
Peugeot. Telefon: 0773/
996.446.

VÂNZÃRI DIVERSE
Vând ponei. Telefon:
0748/145.050.
Vând caini ciobanesti de
Bucovina. Telefon:  0748/
145.050.
Vând veiozã, calorifer
electric, aerotermã, pie-
destal, noptierã, masã,
scaune, dormezã, pat
saltea relaxa. Telefon:
0351/170.085.

Vând aparat masaj picioa-
re, maºinã cusut ,,ILEANA’’,
2 arzãtoare gaze sobã. Te-
lefon: 0351/809.908.
Vând cazan de þuicã de
aramã (50 litri). Telefon:
0770/687.430.
Vand robot patiserie (pla-
netar) cu bol inox, 6,5l.
Vand televizor LEKO, dia-
gonala 37 cm. Vand hai-
na piele intoarsa caprioa-
ra, marimea 50. Vand
oglinda cristal 160x80. Te-
lefon: 0752/236.667.
Vand soba teracota, caru-
cior handicapat, pat meca-
nic, tub asbociment 250 X3
cm (2 bucati). Telefon:
0760/588.581.
Vând bicicletã bãrbat, pu-
þin folositã, menghinã,  urui-
toare. Telefon: 0721/
483.933.
Vând porþi metalice în sta-
re bunã. Comuna Goieºti,
Dolj. Preþ negociabil 1600
RON. Telefon: 0722/
233.332.
Vând aragaz voiaj douã
ochiuri cu butelie, polizor
unghiular, (flex) D125/
850W, canistre aluminiu
20 litri noi, arzãtoare gaze
sobã D 600, alternator
12V nou, Pick-up Tesla
cu boxe, dozã nouã de
rezervã, discuri cu muzi-
cã diferitã. Telefon: 0251/
427.583.

Vand loc de veci si groapa
boltita, Cimintir Sineasca.
Telefon: 0752/236.667.
Vând palmieri la ghiveci
anul II,  arbore de mãtase,
leandru, lãmâi anul I de
fructificare, pomi fructiferi la
ghiveci, gutui, pãr, nuc,
trandafiri. Telefon: 0784/
893.160.
Maºinã de cusut Ileana cu
pedalã- 250 lei, cuverturã
pluºatã grena ºi 2 carpete
pentru fotolii – 150 lei, co-
vor persan 220/210 – 100
lei, sãpun de casã 5 lei /
kg. Telefon: 0770/303.445.
Vând robot bucãtãrie cu
bol 6,5l  inox, oglindã cris-
tal 160/80 cm, cuier hol,
aþã cusut goblen, hainã
piele întoarsã cãprioarã
nr. 50. Telefon: 0752/
236.667.
Vând  bibliotecã lemn, 2
fotolii VINTAGE, 1 aparat
radio - pikup, 1 masã 12
persoane, 6 scaune, 1 bi-
rou, 1 maºinã de cusut
(Rusia), 2 seturi inox (noi)
crãtiþi - Italia, 2 undiþe de
pescuit. Preþuri mici. Tele-
fon: 0729/684.222.

OFERTE ÎNCHIRIERI
PROPRIETAR, inchiriez
apartament 3 camere, de-
comandat, complet mobi-
lat ºi utilat, Zona George
Enescu, Energetic. Tele-
fon: 0740/991.323.
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Dupã o pauzã de câteva luni,
impusã de pandemie, de la între-
cerile naþionale, atleþii Clubului
Sportiv Municipal Craiova ºi-au
reluat activitatea competiþionalã, cu
ocazia primelor concursuri orga-
nizate de Federaþia Românã de
Atletism, în aceastã varã. La fina-
lul sãptãmânii trecute, în Bucureºti,
au avut loc Cupa României de Se-
niori ºi etapa finalã a Campionatu-
lui Naþional U16. Atleþii seniori ºi-
au trecut în cont ºase medalii la
finalul Cupei, douã din fiecare ca-
tegorie (aur, argint ºi bronz).  ªte-
fania Drãgan s-a situat pe prima
poziþie la finalul probei de sãriturã
cu prãjina, cu o sãriturã de 3,20
metri, în timp ce al doilea aur pen-
tru clubul din Bãnie a venit tot în

Gruzinii, despre Universitatea:Gruzinii, despre Universitatea:Gruzinii, despre Universitatea:Gruzinii, despre Universitatea:Gruzinii, despre Universitatea:
„E o necunoscutã, o vom studia”„E o necunoscutã, o vom studia”„E o necunoscutã, o vom studia”„E o necunoscutã, o vom studia”„E o necunoscutã, o vom studia”

Antrenorul lui Lokomotiv Tbilisi nu vede un avantaj
cã meciul cu Craiova se joacã în Georgia

Giorgi Chiabrishvili, antreno-
rul principal al lui Lokomotiv
Tbilisi, adversara Universitãþii
Craiova în primul tur preliminar
al Europa League, a aflat despre
olteni cã au terminat campiona-
tul pe locul secund ºi cã au câþi-
va internaþionali în lot.

„În primul rând vreau sã pre-
cizez cã nu am avut vreo echipã
preferatã dintre cele cu care pu-
team sã picãm (Universitatea
Craiova, Backa Topola, Kairat
Almaty, Shkendija, n.r.), am con-
siderat cã toþi adversarii potenþi-
ali sunt la fel de valoroºi. Cunosc
câte ceva despre Universitatea
Craiova, iar forþa acestei echipe
este indicatã în primul rând de
faptul cã aceastã echipã a termi-
nat pe locul doi în campionatul
României. Apoi, are în compo-
nenþã jucãtori care au evoluat în
naþionalele României ºi Albaniei
(Kamer Qaka, n.r.). De aseme-
nea, au un portar destul de bun,
care a evoluat pentru echipele
naþionale de juniori are Italiei.
Acum ne concentrãm pe meciu-
rile din campionat, cu Dila Gori
ºi Samtredia, apoi vom avea timp

sã analizãm ºi adversarul din
Europa League, vom vedea jo-
curi ale Craiovei ºi ne vom pre-
gãti foarte bine ºi de vom mobi-
liza exemplar” a spus antrenorul
de 40 de ani al celor de la Loko-
motiv Tbilisi, citat de site-ul gru-
pãrii din capitala Georgiei.

În schimb, cãpitanul celor de
la Lokomotiv Tbilisi, fundaºul
stânga Davit Ubilava, nu este
impresionat de adversar, spu-
nând cã Universitatea este „o
necunoscutã”. „Este o echipã
necunoscutã ºi nu am ce sã spun
acum despre ea. Eram pregãtiþi
pentru oricare dintre potenþialii
adversari. Vom studia bine Cra-
iova” a spus jucãtorul de 26 de
ani, care evolueazã de 6 ani la
aceastã echipã.

„Va fi ca un meci pe teren
neutru”

Antrenorul Chiabrishvili nu
considerã cã echipa sa are un
avantaj, chiar dacã se joacã me-
ciul la Tbilisi. „Nu cred cã avem
un avantaj sã jucãm acasã în
condiþiile actuale, þinând cont cã
meciul se va disputa fãrã spec-

tatori, va fi ca un meci pe teren
neutru, va fi acelaºi lucru pentru
noi ca ºi pentru adversari” a adã-
ugat Chiabrishvili, cel care a pre-
luat formaþia gruzinã chiar îna-
intea sezonului actual.

Nici la acest capitol cãpitanul
Ubilava nu este în ton cu antre-
norul sãu: „Deºi meciul se va
desfãºura fãrã spectatori, ceea ce
este foarte trist, faptul cã jucãm
acasã este de o importanþã deo-
sebitã pentru noi. Jucãm la Tbi-
lisi ºi va fi cu siguranþã un con-
fort pentru noi”. Meciul se va
disputa pe stadionul Mikheil
Meskhi, pe care se joacã ºi rug-
by, o arenã de peste 27.000 de
locuri, a doua ca mãrime din
Georgia.

Succes important în campionat
pentru Lokomotiv

Adversara Universitãþii Craio-
va din primul tur preliminar al
Europa League, Lokomotiv Tbi-
lisi, a obþinut o victorie impor-
tantã, în deplasare, cu Dila Gori,
în etapa a 9-a a campionatului
gruzin, scor 1-0, gol marcat în
minutul 58, de Shonia. Dupã 9
runde, „ceferiºtii” din capitala
Georgiei se aflã pe locul 6, din
10 echipe, cu 12 puncte, la 6
puncte de liderul Dinamo Tbilisi.

Antrenorul Giorgi Chiabrishvili a
folosit formula: Mamardashvili –
Sandokadze, Gabadze, Gureshid-
ze, Kveladze (76 Mtchedlishvili)
– Shonia, Samurkasovi (70 Ga-
vashelishvili), Dartsmelia, Omad
Oumar (65 Iacobidze) – Dzeb-
niauri, Sikharulidze.

Craiova n-are amintiri plãcute
cu georgienii

Lokomotiv Tbilisi din Georgia
este o echipã înfiinþatã în 1936,
iar anul trecut a terminat pe locul
4 campionatul, pierzând finala
Cupei Georgiei. Cel mai bine co-
tat jucãtor este atacantul Irakli
Sikharulidze, în vârstã de 30 de
ani, care a jucat în Cehia, la Slo-
vacko, iar vedeta echipei este Vato

Arveladze, fiul fotului fotbalist
Revaz Arveladze ºi nepotul mult
mai celebrului Shota Arveladze.
Cei trei fraþi Arveladze, Shota,
Revaz ºi Archil, au fost adversa-
rii Craiovei în primul tur al Cupei
UEFA, ediþia 1994-1995. Univer-
sitatea Craiova, pregãtitã atunci de
Auricã Þicleanu, pierdea cu Di-
namo Tbilisi, acasã, 1-2 (Pigulea
/ Kinkladze, Kavelashvili), ºi cu
0-2 în deplasare (goluri: Kinklad-
ze, Shota Arveladze). În lotul Cra-
iovei erau atunci jucãtori precum:
Craioveanu, Gane, Stângã, Papu-
rã ori Sãndoi, dar ºi la georgieni
erau jucãtori care aveau sã facã
furori în Europa, precum Shota
Arveladze, Giorgi Kinkladze sau
Kavelaºvili.

Dupã 6 ani în care a fost „îm-
brãcatã” de Joma, Universitatea
Craiova schimbã firma de echi-
pament o datã cu urmãtorul se-
zon, noul partener fiind Puma.
În sezonul din Liga a II-a, 2013-
2014, clubul condus de Mihai
Rotaru a avut echipament Nike.
Dupã promovarea în Liga I, Uni-
versitatea Craiova a fost îmbrã-
catã de Joma, contractul fiiind
derulat pânã la finalul sezonului
2019-2020. Modelul a fost
schimbat de la an la an, iar cel
mai inedit a fost cel cu inserþie
inspiratã de Coloana Infinitului.

Atleþii au revenit în forþãAtleþii au revenit în forþãAtleþii au revenit în forþãAtleþii au revenit în forþãAtleþii au revenit în forþã
la competiþiile naþionale!la competiþiile naþionale!la competiþiile naþionale!la competiþiile naþionale!la competiþiile naþionale!

urma unei întreceri de sãrituri. Flo-
rentina Budicã a câºtigat proba de
sãriturã în înãlþime cu un rezultat
de 1,70 metri. Aproape de primul
loc s-au clasat Cristina Bãlan, care
a alergat în cadrul cursei de 400
de metri ºi a terminat cu timpul de
56, 10 secunde, ºi Sergiu Ursu
(aruncarea discului), care a trimis
discul la o distanþã de 55, 83 me-
tri, ambii ocupând locul secund al
podiumului. Medaliile de bronz au
ajuns la Elena Cãlin (sãritura cu
prãjina – 2,70 metri) ºi Mãdãlina
Fica (400 metri garduri – 63,56
secunde).

Titlu naþional la U16
În cealaltã competiþie desfãºu-

ratã la Bucureºti, CSM Craiova a
fost reprezentat pe podium de
o singurã atletã, dar la cel mai
înalt nivel. Valentina Necoarã
ºi-a adjudecat titlul naþional în
cadrul probei de sãriturã cu
prãjinã, dupã ce ºi-a devan-
sat adversarele cu o sãriturã
de 2,90 metri. Astfel, în
aceastã perioadã de îngrijora-
re ºi incertitudine, au sosit ºi
câteva veºti bune. Sportul ro-
mânesc începe sã îºi reia trep-
tat activitatea ºi sportivii clu-
bului din Bãnie se pregãtesc
intens sã readucã performan-
þe pentru Craiova.

„Leii” trec la Puma
Dupã 6 ani, Universitatea Craiova schimbã sponsorul

tehnic, renunþând la Joma

În respectivul echipament, olte-
nii au ºi cucerit un trofeu, Cupa
României, în 2018, dupã finala
câºtigatã cu Hermannstadt.

“Puma” pentru “lei” timp de
4 ani

Din vara aceasta, alb-albaºtrii
vor avea echipament produs de
Puma, cu variantele clasice de
tricouri, cu alb predominant sau
cu albastru. Cei de la Puma vor
livra echpament în valoare de
250.000 de euro pe sezon, con-
tractul încheiat fiind pe urmãto-
rii patru ani. Clubul din Bãnie a

pregãtit trecerea la noul sponsor
tehnic ºi a trecut la lichidãri de
stoc la magazinul oficial, preþu-
rile la echipamentele Joma fiind
reduse substanþial.

Departamentul de marketing al
clubului din Bãnie a decis sã pãs-
treze unele elemente ale vechilor
echipamente, pe lângã stema cu
leul, element esenþial, urmând sã
se menþinã ºi supranumele
„Campioana Unei Mari Iubiri”,
inscripþionatã aproape de gulerul
tricourilor. Universitatea Craiova
este singura echipã din Liga I
care va avea echipament produs
de Puma. Majoritatea echipelor
din Liga I sunt îmbrãcate de
Joma, inclusiv campioana ulti-
melor 3 sezoane, CFR Cluj, în
timp ce FCSB ºi Viitorul au con-
tracte cu Nike,  Sepsi are Adi-
das, Dinamo, FC Voluntari ºi FC
Argeº evolueazã în echipament
Macron, sponsorul tehnic al ce-
lor de la FC Botoºani este Errea,
în timp ce UTA are Sport Saller.

Echipe importante echipate de
Puma: AC Milan, Borussia Dort-
mund, Olympique Marseille, Bo-
russia Monchengladbach, Man-
chester City, Valencia, naþiona-
lele de fotbal ale Italiei, Urugua-
yului, Austriei, Serbiei, Elveþiei ºi
Islandei. Fotbaliºti celebri pre-
cum Suarez, Aguero, Reus, Buf-
fon, Oblak, Griezmann sau Lu-
kaku au contract cu Puma.
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Una dintre þintele Universitãþii
Craiova pentru perioada de mer-
cato, fundaºul lui Gaz Metan
Mediaº, Marius Constantin (35 de
ani), a semnat cu gruparea din
Bãnie pe un sezon, cu posibilitate
de prelungire pe încã unul, ºi ar
încasa în Bãnie un salariu de 8.000
de euro pe lunã, plus bonusuri.
În schimbul lui Marius Constan-
tin, oltenii nu vor plãti niciun ban,
dar îl vor împrumuta pe tânãrul
Luis Niþu la Gaz Metan, cel care
a reuºit primul sãu gol în
Liga I tocmai pe terenul de
la Mediaº.

Marius Constantin, care
va împlini 36 de ani în oc-
tombrie, a fost votat în echi-
pa campionatului, întocmi-
tã de LPF, fiind liderul de-
fensivei medieºene. În se-
zonul recent încheiat, fun-
daºul central, cotat la
300.000 de euro pe trans-
fermarkt, a jucat 30 de
meciuri ºi a marcat 8 go-
luri, oferind ºi 2 pase de gol.

Gustavo a fost împrumutat un an în Emirate
Folosit destul de puþin de Bergodi, brazilianul

s-a transferat la Al Ajman, echipã care are
opþiune de cumpãrare definitivã

Brazilianul Gustavo Vagenin a
fost împrumutat de Universitatea
Craiova la formaþia Ajman Club,
din Emiratele Arabe Unite. Acor-
dul este valabil pentru un an, cu
opþiune de cumpãrare pentru for-
maþia arabã, care a terminat se-
zonul trecut campionatul din
Emirate pe locul 10, din 14 echi-
pe. „Gustavo a fost împrumutat
în Emiratele Arabe Unite pentru o
perioadã de un an, cu opþiune de
cumpãrare. Îi dorim mult succes
în noua aventurã la echipa Ajman
Club” a anunþat gruparea din Bã-

nie. „Este momentul pentru o
nouã provocare în cariera mea.
În Craiova am prieteni ºi o relaþie
excelentã cu toþi fanii, aºa cã e
greu sã plec de aici. De când am
ajuns la Craiova, în 2016, m-am
luptat pentru trofee, am câºtigat
Cupa ºi am fost mereu uniþi. Din
pãcate, în aceste 5 luni nu ne-am
putut întâlni pe stadion din cauza
pandemiei. Nu ne-a fost uºor, am
avut multe dificultãþi ºi multe si-
tuaþii potrivnice, dar voi, fanii, ne-
aþi dat impuls, ne-aþi împins de la
spate. Mulþumesc, Craiova, ºi

acesta nu este un mesaj de adio,
ci de revedere. Hai, Craiova” a
fost mesajul lui Gustavo, la a doua
despãrþire de Universitatea.

Gustavo (28 de ani) a revenit
în iarna trecutã la Universitatea
Craiova, dupã o experienþã de un
an ºi jumãtate în China, la Liao-
ning Whowin. Brazilianul a sem-
nat în februarie un contract pânã
în varã, apoi ºi-a prelungit înþe-
legerea pe încã 3 ani. Deºi a do-
vedit o formã foarte bunã, Gus-
tavo a fost folosit destul de pu-
þin de Cristiano Bergodi, strân-
gând numai 67 de minute în 7
meciuri din play-off, în care a
marcat un gol, din penalty, la
Botoºani.

Pigliacelli vrea sã plece: „E nostalgic dupã Italia”
Agentul portarului italian a dezvãluit în presa italianã
cã Mirko vrea sã revinã în „Cizmã”, Universitatea

solicitând 1 milion de euro pentru a-l ceda

Portarul italian al Universitãþii
Craiova, Mirko Pigliacelli, îºi
doreºte sã plece de la clubul din
Bãnie, fiind tentat de o reveni-
re în þara natalã. Agentul sãu,
Danilo Caravello, a anunþat cã
goal-keeper-ul de 27 de ani este
nostalgic dupã campionatul ita-
lian ºi cã va negocia cu Uni-
versitatea Craiova pentru a-i
permite sã revinã acasã. „Mir-
ko a avut un campionat extra-
ordinar, preliminariile Europa
League vor începe în curân-
d. Pentru Craiova este un ele-
ment important, dar nostalgia
Italiei s-a fãcut simþitã. Are un
contract pe trei ani, vom deci-
de împreunã cu clubul” a de-
clarat Danilo Caravello pentru
tuttomercatoweb. Reggina este
echipa care ºi-l doreºte cel mai
mult pe Pigliacelli ºi este pre-
gãtitã chiar sã ofere peste
500.000 de euro pentru a-l rea-

duce. Agentul lui Pigliacelli a
acuzat faptul cã finalul de se-
zon a fost influenþat de modifi-
cãrile de regulament în Româ-
nia, iar Craiova a avut de sufe-
rit în lupta pentru titlu. „Regu-
lamentul din România este foar-
te sucit. Craiova a avut un joc
mai puþin, care, evident, nu se
va juca niciodatã. Acest lucru
nu s-ar fi întâmplat niciodatã în
Italia” a declarat Caravello.

Lazar de la Astra, în vizorul
oltenilor

Ca sã se despartã de Piglia-
celli, care mai are încã doi ani
de contract în Bãnie, Universi-
tatea Craiova solicitã 1 milion de
euro, în condiþiile în care pe
transfermarkt portarul este co-
tat cu 200.000 de euro mai mult.
Pigliacelli declarase ºi el cã nu
mai vrea sã continue în Româ-
nia, mai ales dupã conflictul cu

galeria ªtiinþei, care l-a con-
testat vehement. „În primul an
în România m-am simþit foarte
bine, dar acum simt nevoia sã
mã întorc în Italia, sã revin aca-
sã, vreau retrãiesc din nou fot-
balul italian”, a declarat Mirko
Pigliacelli la Radio TMW, în luna
aprilie. În sezonul recent înche-
iat, portarul italian a fost în poar-
ta Universitãþii în 36 de meciuri,
în toate competiþiile, încasând
46 de goluri. El a avut un con-
flict cu fostul tehnician al ªtiin-
þei, Victor Piþurcã, acesta exclu-
zându-l din lot, iar din aceastã
cauzã galeria din Peluza Nord l-
a luat în colimator pe goal-kee-
per, cerându-i sã plece.

În cazul în care portarul ita-
lian va pleca, oltenii vor sã-l ofer-
teze pe goal-keeper-ul Astrei
Giurgiu, David Lazar (29 de ani),
cel mai bun portar din Liga I
conform indicelui InStat.

Universitatea Craiova pleacã
miercuri, de pe aeroportul din Bã-
nie, cu un charter, într-un stagiu
de pregãtire în Austria, fãrã antre-
norul principal, Cristiano Bergodi,
aflat în izolare, dupã ce a fost des-
coperit pozitiv cu coronavirus. În
Austria, „leii” se vor pregãti în sta-
þiunea Neustift im Stubaital, fiind
cazaþi la Wellness & Relax Hotel
Milderer Hof, un stabiliment de 4
stele din regiunea Tirolului, la care
Universitatea Craiova a poposit ºi
în urmã cu un an.

Acolo sunt prevãzute ºi douã
meciuri amicale, ambele fiind
transmise de pagina de facebo-
ok a grupãrii din Bãnie ºi de site-
ul oficial al clubului. Primul este
vineri, 14 august, de la ora 17,
ora României, cu vicecampioana
Cehiei, Viktoria Plzen. Acest ami-
cal, anunþat în premierã de
ProSport, era stabilit iniþial pentru
marþi, 11 august, dar s-a amânat,
deoarece programul oltenilor a
suferit modificãri. Craiova a jucat
ºi în vara trecutã cu Viktoria Plzen
(foto), tot în cadrul stagiului aus-

Douã amicale în AustriaDouã amicale în AustriaDouã amicale în AustriaDouã amicale în AustriaDouã amicale în Austria
pentru Universitatea Craiovapentru Universitatea Craiovapentru Universitatea Craiovapentru Universitatea Craiovapentru Universitatea Craiova

triac, iar cehii s-au impus cu 3-1,
golul formaþiei antrenatã atunci de
Cornel Papurã fiind marcat de ata-
cantul Mihai Roman, care acum
este indisponibil.

Al doilea meci de verificare
este cu formaþia Swarowski Ti-
rol, sâmbãtã, de la ora 18, ora
României. Swarowski Tirol sau
Wattens este o echipã care a re-
trogradat recent din prima ligã
austriacã, în urma play-out-ului,
dupã ce terminase sezonul regu-
lar pe locul 10 din 12 echipe.

Pentru a intra în Austria, oltenii
trebuie sã aibã un test molecular
negativ de COVID 19 nu mai
vechi de 72 de ore. Delegaþia Uni-
versitãþii Craiova va rãmâne în
Austria pânã la debutul în noul se-
zon, preconizat în jurul datei de 22
august, când începe noul campio-
nat. Sunt ºanse destul de reduse
ca antrenorul principal Cristiano
Bergodi sã se alãture lotului pânã
la finalul cantonamentului, astfel
încât programul de pregãtire va fi
pus în practicã de secunzii Luigi
Ciarlatini ºi Dragoº Bon.

Marius Constantin, în BãnieMarius Constantin, în BãnieMarius Constantin, în BãnieMarius Constantin, în BãnieMarius Constantin, în Bãnie
Stoperul de 35 de ani a semnat cu Universitatea Craiova

Originar din Braºov, Marius
Constantin  a mai jucat în carie-
ra sa la FC Braºov, Rapid, FC
Vaslui, ASA Tg. Mureº, Jiangsu
Suning (China), Viitorul ºi Gaz
Metan. Are ºi 4 prezenþe în naþi-
onala României.

În martie 2006 a primit Me-
dalia „Meritul Sportiv” clasa a
II-a cu o baretã, din partea pre-
ºedintelui României de atunci,-
 Traian Bãsescu, deoarece a fã-
cut parte din echipa Rapidului

care a obþinut calificarea în sfer-
turile Cupei UEFA 2005-
2006. În martie 2008 a primit
Medalia „Meritul Sportiv” clasa
a III-a, pentru rezultatele obþi-
nute în preliminariile Campiona-
tului European ºi pentru califi-
carea la turneul final din 2008.

Universitatea Craiova i-a mai
achiziþionat de la Gaz Metan
Mediaº în ultimii ani pe: Antoni
Ivanov, Ovidiu Bic ºi Carlos
Fortes. Marius Constantin este
al doilea fundaº central trans-
ferat în ultima perioadã de Uni-

versitatea Craiova, dupã
un alt veteran, Paul
Papp. În lotul oltenilor se
mai aflã alþi 3 stoperi:
Mihai Bãlaºa, Stephane
Acka ºi Uros Cosic.

Pânã acum, clubul
din Bãnie a oficializat
douã transferuri: Vladi-
mir Screciu, de la Genk,
ºi Marius Constantin,
dar este la o semnãturã
de a-i încorpora ºi pe
Paul Papp ºi Alexandru
Tudorie.
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